
Prezident Klaus: Putin je v tom nevinně, a je
nešťastný z toho, do čeho byl zavlečený
(VIDEO CZ)
- CZ24 News | 7. dubna 2022

ČESKO/UKRAJINA: Václav Klaus vyjádřil svůj jasný postoj k tomu, co se děje na Ukrajině, a
mnohým se to zřejmě líbit nebude. Na rozdíl od současného vládního narativu považuje Putina za
oběť, která neměla ve svém jednání na výběr. Do této situace ho vmanévroval evropský Západ a USA,
kteří dlouhodobě chtěli konfrontaci s Ruskem. Vzhledem k cenzuře se takový názor těžko dostane do
masmédií, i proto vám video s projevem Václava Klause přinášíme zde.

Rozeštvání Ukrajiny, rozehrání této ukrajinské karty, v žádném případě nezpůsobil Putin.
To způsobili naši soudruzi v západní Evropě a ve Spojených státech.

 

 

Změnu situace na Ukrajině vyvolal evropský Západ a USA, kteří chtěli nesmyslným způsobem
konfrontaci s Ruskem, a které použili Ukrajinu jako nebohý, smutný a nešťastný nástroj jak toho
docílit. Rozeštvání Ukrajiny, rozehrání této ukrajinské karty v žádném případě nezpůsobil
Putin, to způsobili naši soudruzi v západní Evropě a ve Spojených státech. Varovali jsme před
tím od začátku, bylo to naprosto neštěstí. Rozeštvat Ukrajinu a organizovat Majdany to byla cestička
jako Ukrajinu rozbít a jak vyvolat všechno ty tendence, které tam teď probíhají.

Ukrajina je obětí tohoto procesu, ale zároveň si je sama v mnohém vinná. Ukrajina nezvládla
transformační proces po pádu komunismu ani v rovině politické ani v rovině ekonomické. Vina
ukrajinských politiků na tom všem je obrovská. Byl jsem 25 let nonstop zván všemi ukrajinskými
politiky abych tam přijel, ale byl jsem tam jen jednu jedinou chvíli, kdy byl ukrajinským prezidentem
Juščenko, a i sem tam jel s různými rozpaky, protože jsem měl pocit, že když tam přijíždím, tak
legitimizuje toho prezidenta či premiéra, který tam v té době zrovna je.To jsem nikdy nechtěl udělat,
i s tím Juščenkem to bylo problematické.

Jsem stoprocentně přesvědčen, že to bylo nešťastně rozehráno, stejně jako bylo nešťastně rozehráno,
a stejnými silami, drama a krize na Ukrajině o dvě dekády dříve. Není důvod, abychom nějak
velebili Rusko či Putina, ale já si myslím, že v tomto konkrétním je Rusko a Putin nevinně.
Jsem stoprocentně přesvědčen, že je Putin nešťastný z toho, do čeho byl zavlečen. V šachové
terminologii to, co se tam odehrávalo, byl vynucený tah. On by byl šťastný kdyby po obrovském
úspěchu olympiády v Soči byl klid a mír. On byl navlečen do této situace, která je neštěstím pro
Rusko, pro Putina, a samozřejmě hlavní obětí je Ukrajina, její lidé, kteří tam žijí. Západní Evropa a
USA hrají s Ukrajinou své hry a někteří neprozíraví lidé v naší zemi to nechtějí pochopit. Musím to
říct takhle velmi tvrdě, velmi nemilosrdně, a nevím co bych k tomu jiného ještě dodal.
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